

Date: 21 June 2020

To : Boursa Kuwait Company

Dear sir,

التاريخ: 21 يونيو 2020

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Commentary on News**

**الموضوع: تعقيب على الأخبار**

Pursuant to the provisions of Chapter (4) of "Disclosure & Transparency" Book of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010, and the amendments thereto issued by Capital Markets Authority on 09 November 2015 concerning dealing with rumors and news, and as a commentary on the news published in the social medial concerning a new money laundering transaction, and as the contents of the news include documents referring to Kuwait International Bank "KIB".

عملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بتاريخ 2015/11/9 بخصوص التعامل مع الشائعات والأخبار، وتعقيباً على الخبر الذي تم تداوله عبر وسائل التواصل الاجتماعي بشأن عملية غسل أموال جديدة وما تضمنه هذا الخبر من مستندات تشير إلى بنك الكويت الدولي.

Kuwait International Bank "KIB" confirms the invalidity of the contents of this news which indicate that transfers were deposited with the bank pertinent to a German company involved in money laundering transactions, and that the contents of the documents attached with the news are false allegations. Necessary legal actions have been taken in this respect.

يؤكد بنك الكويت الدولي على عدم صحة ما جاء بهذا الخبر من إيداع أية حوالات بالبنك لها علاقة بشركة ألمانية مرتبطة بعمليات غسل الأموال وأن ما جاء بالمستندات المرفقة مع الخبر هي ادعاءات كاذبة وتم اتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة بشأنها.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



محمد سعيد السقا

Mohamed Said EL Saka

نائب الرئيس التنفيذي

Deputy Chief Executive Office